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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS) - afbud 
Carina Jonsson (CJ) - afbud  
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 

Godkendelse af dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

Godkendelse af referat 
Ingen bemærkninger. 

Økonomi 

Regnskab og likviditet 

Kontingenter:  

Med udgangen af juli måned er vi 370 tkr. over årsbudgettet for kontingenter. 

Øvrige indtægter: 

Der har været en stor tilgang fra begynderholdene I juli måned, hvilket har gjort vi nu også er 

over årsbudgettet på indskud.  

Greenfee indtægten I juli har været på 139 tkr, hvilket for en stor del skyldes I mange gæster 

i uge 29. 

Udgifter:  

År til dato følger totalomkostningerne stadig budgettet, hvor vi har brugt lidt mere på banen 

og lidt mindre på flere af de øvrige omkostningsgrupper. 

 

Omkostninger green hul 7 er ikke kommet ind endnu. 

Likviditet:  

Likviditeten ultimo juli er på 4 mill., hvilket er 650 tkr mere end sidste år. 
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Konklusion:  

Resultatet for årets første 9 måneder viser derfor en større indtægt I forhold til budget på 750 

tkr, og med en omk. afvigelse på 70 tkr I forhold til budget, så giver det en positiv afvigelse på 

resultatet på 680 tkr. 

 

Forventningen til årets resultat før omkostninger til 7. green forventes derfor at kunne blive 

omkring 680 tkr I overskud mod budget på 35 tkr. 

Medlemmer 

 

 

Sponsorer 

Der skal gentegnes sponsorater for kr. 460.000. Arbejdet går i gang i løbet af september. 

Erhvervsgolf 

30 deltagere i Hjarbæk. 

Ultimo Juli 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,277     1,213      1,153      1,119      1,121      1,153      1,143    1,090    

Mindre aktive 236        253         260         258         283         244         227       213       

Startmedlemmer 21          83           69           55           53           31           40         42         

Medlemmer total 1,534     1,549      1,482      1,432      1,457      1,428      1,410    1,345    

Firkløver 680        617         613         626         610         600         519       385       
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Banen lige nu 
Der afvikles løbende ferie og vi har derfor en ferieafløser inde. Det er Kristian der har været her før, der 
igen træder til. 
 
Esben er på skole, til de sidste 4 uger af sit elevforløb.  
 
Arbejdet med den nye green på hul 7 er forløbet godt og faktisk færdiggjort på 9 dage. Der er begyndt at 
komme græs. Der har været god hjælp fra frivillige og god arbejdskraft udefra.   
 
Teested hul 9 og 15. Hul 15 er tæt på spilbar og hul 9 anlægges ultimo september. 
  
Der klippes græs som aldrig før, da det gror meget. Vi forsøger at følge med, så afklip blæses væk.  
 
MH bad om fokus på green hul 6 på par 3 banen, der fortsat er i meget dårlig stand.  
 
IR spurgte til områder med vilde blomster; det har været på tale før. Og det tages op igen.   
 
Rododendronbed blev diskuteret og beslutningen om at fjerne Rododendron foran klubhus fastholdes. Der 
arbejdes videre med Kasvi, anlægsgartner, der giver tilbud på opgaven.  
 

 
Billede fra 2008 hvor højden var, så man kunne se fra klubhus. Det er dette udtryk, som vi vil genskabe. 
Bedet ind mod puttinggreen bliver ikke berørt. 
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Skitseforslag til nyt bed; de blå felter indikerer markerede P-plads til golfbags.   
 

Generalforsamling  
Valg til bestyrelsen 

- Carsten Bach – modtager genvalg 
- Kaj Bækgaard – modtager genvalg 
- Carina Johnson 

Suppleant 
- Michael Handberg – modtager genvalg 
- Ole Ørum-Petersen – ønsker ikke genvalg  

 
Indlæg vand 

- Herning Kommunes Grønne områder kommer og holder indlæg om vand.  

DGU´s repræsentantskabsmøde 
CB og CJE  deltog i DGU’s repræsentantskabsmøde den 26. juni, hvor formiddagen indeholdt diverse 

information fra unionen. 

Medlemstallet er fortsat stigende og forventningen er, at vi når op på over 160.000 medlemmer i 2021 – 

det højeste nogensinde. Der er stigning i aldersgruppen 17 – 40 ligesom, der er en stigning blandt de 55 -65 

årige. Stigningen er også markant hos juniorer, både hos drenge og piger (+1200 i forhold til sidste år). Det 
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betyder at gennemsnitsalderen falder fra 56 (2018) til 55 i 2021. Den store medlemsfremgang betyder 

også, at der fortsat spilles flere runder pr. måned, hvor niveauet er det samme i 2021 som i 2020. 

Det er vigtigt, at der, her efter corona, arbejdes med fastholdelse af alle disse nye medlemmer. Vi skal 

bruge de lempeligere tider til at lave aktiviteter, der er med til at fastholde både nybegyndere, de 

klubuafhængige og dem, der ikke benytter medlemskabet særligt meget. Disse grupper er specielt sårbare i 

forhold til at forlade klubben til fordel for andre klubber eller aktiviteter. 

Der kommer nye amatørregler, der primært er til fordel for elitespillere. Præmieloftet på kr. 5.500 

fastholdes, men der må vindes større præmier i konkurrencer, som er rene longdriving-, nærmest flaget- 

eller puttekonkurrencer. 

Regnskab og budget blev godkendt og medlemmer af bestyrelse og Amatør- og Ordensudvalget, der var på 

valg blev genvalgt.  

Info fra Golfmanager 

Tange Sø 

Desværre har Tange Sø valgt at opsige vort 10-årige samarbejde med fritspil ved årets udgang. Vi vil søge 

efter ny samarbejdsklub med frit spil.  

 Udvidet samarbejde Brande, Ikast og Trehøje 

Vi kontakter klubberne for at høre om mulighederne for samarbejde. Det bør være muligt at samarbejde på 

tværs omkring erfa-udveksling, maskiner (fælles indkøb), trænere, erhvervsgolf, fritspil m.m.  

Firkløvermøde 24/8 

Vi holder det årlige møde hvor vi bekræfter fortsat samarbejde.  

Investeringer banen 

Vandingsanlæg 

Det nuværende vandingsanlæg er gammelt og der sker mange brud på ledningerne. Vi skal lede efter 

brudstedet, da vi ikke har oversigt over hvor ledningerne ligger. Risikoen for brud betyder at der kun kan 

vandes med 80% vandtryk, hvilket betyder at der ikke samtidigt kan vandes teesteder og greens. 

FU anbefaler at vi får en ny hovedledning og etablerer vanding de sidste 100 m. op til green på alle par 4 og 

par 5 huller. Der er enighed det er en nødvendighed og der hentes tilbud hjem fra Agrometer på 

hovedledning og etablering af ekstra vanding jf. ovenstående. 

Investeringen i nyt vandingsanlæg må dog ikke bremse investeringer i masterplan 25 med anlæggelse af 

nye greens.   
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Robot Boldopsamling/-klipper drivingrange 

Der har været diskuteret at etablere en robot løsning til boldopsamling og klipning af drivingrange. Denne 

investering udsættes indtil videre.  

Sponsordag 

Der vil være et indlæg ved borgmester Dorthe West 

Status Masterplan 2025 

Arbejdet fortsætter og der skal tages stilling til hvilke greens der er de næste der skal fornyes.  

Chris Haspell sender oplæg på hans syn på banen, hvor der både er anbefalinger til nye greens samt andre 

tiltag på banen.  

Medlemsmøde den 30/8 kl. 17 – 20 

Der inviteres til medlemsmøde med Masterplan 2025 som hovedemnet. 

 

Herning Kommune 

Kontrakten er på plads til underskrift med en forlængelse frem til 2050.  

REHAB-golf 

Vi går med i REHAB golf der er et samarbejde med Herning Kommunen og Dansk Handicap Forbund.  

Her hjælpes hjerneskade, folk med blodpropper o. lign. til at blive genoptrænet.  

Info fra udvalg 

Begynderudvalg (MH) 

De sidste begyndere får ekstra træningsklip, så de sikres træning frem til de er færdige. 

80% af begynderne fra hold 1 + 2 er meldt ind i klubben. 

I 2022 er det tanken, at vi starter med et hold på maks. 50 ultimo april og igen ikke noget efterårshold.    

Kaninudvalg (HS) 

Der reklameres nu for Kaninfesten den sidste lørdag i september.  

Juniorudvalg (IRS) 

Der vil komme ekstra fokus på juniortræning i 2022, for at se om der er talenter der kan føres over i Eliten. 

Mads vil være med ved træningen.  

Der bør flere forældre med som hjælp og her er det en god ide at få dem med fra før sæsonstart.  

Der bør fokus på DGU´s tilbud om turneringer og der bør ligge et program inden sæsonstart.   
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Eliteudvalg (IRS) 

Træningen ændres fra fast hverdag til 2 – 3 weekender årligt.  

Baneudvalg (CB) 

Se under banen lige nu. 

Turneringsudvalg (OØP) 

18/6 JBS med 72 deltagere; flere end før og igen en succes. Gentages i 2022.  

27/7 Golfshop Open med 77 deltagere.  

17/7 Bravo Tours masters med 59 deltagere. Flyttes næste år til sidste weekend juli hvor der er flere med.  

1/8 Royal Open blev aflyst pga. for få deltagere. Det er skidt vi prøver at sætte en turnering ind tæt på ferie. 

Vi må lære af det.   

13/8 Putteevent med 50 deltagere. Hyggeligt og bør gentages hvis Spir og Allain har kræfter til det.  

15/8 SEERUP Optics greensommer med 112 deltagere. En super turnering hvor der desværre denne gang 

kiksede med maden. Det rettes der op på næste gang.  

21-22/8 Danmarksturneringen blev afsluttet, desværre med 2 nedrykninger.  

Banekontrol- og serviceudvalg (CJO) 

Kører fint, dog mangler vi fokus på serviceteams. Vil se om vi kan forbedre dette til ny sæson.  

Ordens- og amatørudvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Handicapudvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Regeludvalg (CJE) 

Intet nyt. 

Visionsudvalg (CA) 

Alle formænd for udvalg og klubber-i-klubben inviteres til Vision 2025 aften den 13. september 2021. 

Golf & Kunst ændrer navn til Golf, Kunst & Natur – ikke mindst fordi vores facilitator Maria ved en masse 

om natur. Der udarbejdes en ansøgning til Den Jyske Kunstfond om støtte til projektet; en ansøgning der 

siden kan danne grundlaget for ansøgninger til andre fonde.  

Årsskriftudvalg (CA) 

Der er taget en masse billeder til de kommende numre.  
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Næste møder 
Mandag d. 11. oktober kl. 17.00  

Mødet den 8. november blev flyttet til den 11. november 

Eventuelt 


